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Abstract (en)
The tube (2) has a sealed pipe (4) or a spring at the interior, and a hydraulic hose (3) at the exterior to procure sealing and resistance to pressure for
transferring hydraulic fluid to a drilling body. Connections (6) are provided at ends of the tube for transmitting thrust force and rotation torque to the
drilling body. The pipe procures rigidity to transfer the force and torque. Each connection has a cylindrical insert (8) engaged inside the pipe, and an
external skirt (9) placed around the hydraulic hose.

Abstract (fr)
Le tubage flexible (2) est prévu pour transmettre un effort de poussée et un couple de rotation à un corps de perforatrice, et pour alimenter le corps
de perforatrice en fluide hydraulique sous pression. Ce tubage flexible (2) se compose, à l'extérieur ou à l'intérieur, d'un flexible hydraulique (3) et, à
l'intérieur ou à l'extérieur selon le cas, d'un tuyau agrafé (4). Il comporte, à ses extrémités, des raccords (6) aptes à transmettre l'effort de poussée et
le couple de rotation. L'invention s'applique aux dispositifs de foration par rotopercussion utilisant un "marteau fond de trou", pour travaux miniers.
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